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,ł1 30-23-047 PRoToKór xrxLI/2010

zobradsesjiRadyGminywGórnieodbyĘchwdniu28krrietnia201.0r,w
lokalu Urzędu Gminy.

Sesję rozpoczęto o godz. 9,00 zakoilczono o godz,17,00,

risia obecnośói rańych w zńączeniu do protokofu,

W sesji ponadto udział wzięli:
1. Pan Jarosław Krolicki - Wójt Gminy

2. Pani Anna Michalska - Wicewojt Gminy

3. Pan Henryk Opalński - Skarbnik Gminy

4. Pani Małgorzata PrzybyszŁawicka - projektant

oruz pozostdi ńproszeni go sii w g zńączonej listy obecności,

Projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wżności,
2. Przyjecie porządku obrad sesji,

3 . Prijęcie protokoła z poprzedrriej sesji,.

4. Rozpatrzenie spraw ozdłnia" *yi.oo*ia buóżetu Gminy za2009 rok.'

tl ,upońi^e ż wnioski.- r"ńsji RewĘjnej o przyjęciu sPrawozdania i

udzióleniu absolutorium Wojtowi Gminy,

2l ,apiinie z uchwału ruó w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania

buóżetu grriny za2009 rok, . t _, T7 ^*:^::D^.."i^,i,
3l zapińańe z uchwałąRlo w sprawie opinii o wniosku Komisji RewizYjnej,

4i dyskusja,
5lpodjecieuchwĄwsprawieudzieleniaabsolutoriumWojtowiGminy.

5. Podjecie uchwał wnastępujący9! sprawach:

tl ińanw buóżecie gminy na 2010 rok,

2/ nieodpi.ń;;" nauicia arruł"u,połozonych w m, Górno Parcele.

6. Uchwalórrie mĘ scowych planow zagospodarowania przesfrzenne go

miejscowości:
1. Krajno Zagórze
2. Podmąchocice
3. Gorno Parcele
4. Bęcz,kow.

7 . r"roń.ja Wojta z dzińa1ności w okresie międzysesyjnym,

8. Interpelacje, wolne wnioski,
g . Odpowie dzi nainterpelacje,
1 0 .Zamlnięcie obrad sesj i,

Przebieg obrad sesji Rady Gminy:



Ad.l . cńęrdńestąpierwszą sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom

pan Jan Sikora przewodniciącyRady bminy, który stwierdził, żew sesji bierze

"ńiuł 
13 radnych__ Rada cńńv jejt władna do podejmowania. uchyał,

Radni minutą ciszy u.".iti p*ięó ofiar katastrofu sńolotowej pod Smoleńskiem,

Ad.z.Porządek obrad sesji Rada przyjęła jednogłośnie 13 za.

Ad.3. Protokół zpoprzedniej sesji Radni przyjęli jednogłośnię 13 za,

Ad.4. pan Wojt poinformował, że wszystkie splawozdania z wykonania buóżetu

Gminy za 2009rok zostaĘ pozytywnió zaopińiowane przezRegionalna lzbę

obrachunko*ą * Ki.toń, podziękował Komisji Rewizyj n ej zawniosek o

udzielenie absolutorium, nadmienii, ze mimo zwantów komisji o dużym deficycie to

zostńon zmniejszony o 2 mln w ciągu roku w stosunku do planowanego deficytu w

uchwale budzetowej na }}a9r.Pozytywnie dla Gminy zakoń9ryŁu się sprawazp,

Rolak o odszkodo**i. /150.000 plus odsetki/, również na Ńończeniu jest sprawa p.

żakao odszkodo*u*. 230 tyś plus odsetki w Krakowie na korzyść dla Gminy,

pan skarbnik przedstawił szczegółowo sprawozdanie z wykonania bu&źetu Gminy za

2009r nadmienił, o .o*u o"ńńo**y.t, dochodów na koniec roku 2009 wYniosła

3Ą358.713 ń 
"rviigg6planu 

dochodow. Jeśli chodzi o dochody gminy to

największe kwoĘ to dotacje; na oświatę 855 tyś,la pomoc społeczną dotacja do

paliwa dla rolników, refunbacju s-oto* unijnych zi zbiornik w CedzYnię 442 tYŚ zł'

Srodki na puŃty przedszkolnę 418,L54 zł,

Suma nealirołńych wydatków 37.09 2.57ż zł czyli gz,}ańpllnu wydatków Ą+_
2009 gmina zakończyła deficytem w kwocie 2j35.859 ńnaPlanowanY 4.868.Ż25 ń'

Jeśli chodzi o wydatki biezącó na plan 28176.821wYkonano 2'l .053.874 czYli960ń'

óJr*i majątkowe plan til§ .zb. wykonanie 10.038 .698 zł czyti 85,20ń.

Zadłużeni. c*io} Ju 31.12.2009 wynósiło 11.018. 489 ń ztego 1_727 .396 zł

dotyczyło pozyczkiz WFOSiGW na budowę kanalizacji w m, radlin, 9,291r,093

doĘczyŁozaciągniętych pozyczek w BS Górno i BPS, W ciągu roku 2009 spłacono

4g3 .542 ,ry*;i;ńczki w-WFoSiGW jak rownie ż 3 .366.360 rat kredYtowYch'

ZuKspłacił oriujŃu ratę 23.400 ń ztvtńkredytu z_aciryniętego w 20a71 Dfug

Gminy na koniec roku 1a1g sięga zs,Ódyoplanowanych w uchwale buóźetowej na

2010 rok dochodow buóźetowych. /sprawozdanie w zńączenid,

1/ pani Dorota kot przewodnicząca komisji Rervizyjnej zap9znała Radę z

protokołem i ńosii.* Komisjio udzieleniu Wojtowi absolutorium za2009 rok

ldokumenty w zńączeńul .

2lpanSkarbnik przedstawił uchwałę RIo w sprawie pozytywnej opinii o wykonaniu

bu&żetu gminy za}aa9r.



3/ uchwałę pozytywną RIo w sprawie wniosku §omisji Rewizyjnej o udzielenie

absolutoriu* woiiowi Gminy pizedstawiła pani Janina Rubak wiceprzewodnicząca

Rady Gminy /uchwała w zńączeniu/,

4lW dyskusji głos zabrali:
pan Wojt naŃenił, ze inwesĘcje zaplanowane na miarę możliwości były

realizowane, jeśli chodzi o 
"ugorpodarowanie 

placu szkolnego w GÓnrie dostaliŚmY

dofinansowanie 60% środkóĘ brak nam jeszcże 1 mln ńnadokończenie inwestycji

w cedzynie. od 1 wrześni aruszaw cedzynie przedszkole jest to wazna sprawa dla

mieszkńcow, ńo." "i.go 
funkcjonują aaei punkty przedsz,kol1,^ * szkołach,

pan Jan Sikora'zapytał Jkoszty źu ou*łogę prawna Urzędu za11a9r, obsługę

prowadza dwię kńehrie, na sesjact n1l*u,nikogo z radców, a dziś będąuchwalane

plany zagospodarowania i wskazana byłaby ich obecnosć, zapytŃtak:żę o koszt

roznów telefonicmych jak równiez mb aysponu3e słuzbowymi telefonami

komórkowymi z urzędnikow,
pan Wojt _ obsługa prawna koszt za}aa9 - 55.a22 ń ,kosńrozmÓw telefonicznYch

22.0aazł, teleion} komorkowe mają wójt, ,9y9t*", skarbnik, policja i sfrżacy,

pan Jan sit ora naamienił, zebędzie głosował jak co roku zaudzieleniem

ńsolutoriu- ŃÓiiowi, reali ,uĆiubńetu za2a09 rok jest w miarę Przeciętna,

5l projekt uchwaĘ w sprawie udzielenia absolutorium wojtowi Gminy za2a09 rok

przedstawił pan Jan Sikora - przewodniczący Rady Gminy

Rada Gminy w głosowani u 1ż zai 1 głosie przeciw podjęła w/w uchwałę i udzieliła

absolutońum Wojtowi Gminy za}Oa9 rok,

Uchwała Nr )OV2 0612010 w zaŁączeniu,
pan wojt crnirv podziękował radnym zaudzielenie absolutorium,

Ad.5,1. projekt uchwaĘ w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawił pan Henryk

opaliński ,t*u"ir. Gminy, ńo.I 
"aa*r9nił, 

że zwiększa się dochody i wydatki

buóżetow. o Ńotę tss.źóz ń w rvłiązkłl z ottzymana dotacją celowąpomoc

materialna dla uczniów. Jeśli chodzi oprzeniesienia Środkow to sąone m. inn-: w

następujących działach: transport 117.ś00 w tym 100.000 na remont drog gminnych,

w dziale bezpieczeństwo publiczne dodatkowe zadanie które będzie dopisane do

zadńrocznych _ zakup monitoringu dla oSP w Gornie 4,500 , również dodatkowe

zadanięw dziale oświata zakup windy wraz zmoŃńem dla Gimnazjum w Woli

Jachowej do kuchni 30.000 a, rmnEszenie środków w dziale kultura i ochrona

dziedzictwa narodowego o kwotę 130,000 zł,

Razem przeniesienia to kwota 152,5a7 ń,
Rada Gminy w gło***iu 13 za jednogłośnie podjęła ilw uchwałę,

Uchwała Nr )0V2 07 l20l0 w rałączeniu,

2/ projekt uchwaĘ w sprawie nieodpłatnego nabycia działek położonych w m, Gorno

Parceie przedstawił pan Jan Sikora,



pani Barbara Wołczyk poinformowała, żę chodzi o drogi prywatne do działek,

miesz]<ancybezpłatrie-przekazulągrunrypoddrogę
Rada Gminy * gł;ro*uri" t: za jeanogłósrri. podjęła *7w uchwałę,

Uchwała Ni XrVZO8i2010 w załączenru,

Ad. 6 /1. uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

sołectwa Krajno Zagórze_ pani projektant ńdmienił a, że do projektu planu tej

miejscowości nie zgłoszono zadnych uwag,

Pani Mał gorzataStępnik zapytńa dlacze{o przeksńńcona zostńatylko jedna

działka,a po"ostał.'oi., ,upytauczy będzie mozliwość w przyszłości ich

przeksńńcenia.
pan Jerzy kaczmarczyk insp. ds. budownictwa nadmienił, że istnieje możliwość

iłi"uriacenia dziń;kpod warunkiem zmiany w studium.

Pan Jan Sikora nadmienił, że nie ;;;; być więcej tęrenów budowlanych w placach

zagospodarowania niż sąujęte w Ńiuń, ale *"i,j tak,zapytał co zterenarrtt

budowlanymi jeśli są sprzeciwy ; iudowę drogr do nich, odp, Jeśli jest brak

dojazdu,rie ma terenów budowlanych,

Projekt uchwaĘ przedstawił pan JÓrzy Kaczmarczyk _ insp, ds, budownictwa UG,

ustalone zostały takżęopłaty jednorazowe od wzrostu wartości nieruchomości, a

mianowicie:
1/Mn_laoń,Żlu_155,3lUT-50ń,4lP_15oń,-5lRM.5%,i6lRNIZ_5%.
Rada Gminy * gńro*aoiu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Ni >a,VZOgDarc w zŃączeniu,

2/ Projekt uchwaĘ w sprawie uchwalenia miejscowego planu 11soslodarowania
przestrzenn.go rÓ..Ma podmą.t o.i.. przedstawił pan Jerzy Kaczmatcryk,

Rada Gminy;tęńil dokonała analiz[wykazu uwag do wyłożonego do

publiczneg" *ń;il trojektu planu któię nie zostĄ uwzględni ofle przezWojta

6*i"v *}ro3Jtci. pi*,, zagospodarowania dla tego sołectwa. 
_

pan przewodrric"ącf ąady cl"iov Jan § ikora zawnio skował, by kńda zfloszana

uwaga była głoŃana oórębnie.bo phnu dla m. podmącn::,^,_l*j_,*agi, które

nie ństały uwzględnione przez Wojta. Rlda Gminy po zŹ;pom:aruu slę z

nieuwzględnionymi uwagami podtrzymuje stanowisio wójta w głosowaniu t3 za_

jednogłóśnie /uwagi od T l 
_do 

nr 4/,

Rada Gminy * głori**i" 13 za jednogłośnie podjęła *7w uchwałę,

Uchwała l.Ti )&VZ10l2010 w rńączetna,

3/ projekt uchwaĘ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

4



przesfizennego sołectwa Górno Parcele przedstawlł p* Jerzy Kaczmarczyk,

Rada Gminy prr|;tąpiła ao anńiryo*ug ryeuryzslędnionychprzezWojta 
Gminy do

wyłożonegó Óo publiczrrego wglldu projektu planu,

pan Jan Sikora nuJ*i.nił,"z. ńau uia"i. głośować kńdauwagę zgloszona do

pĄektu.
Uwagi ktore wpłynęłv w wyniku I wyłozenia do publicznego wglądu projektu planu

ilość 5.

Rada Gminy jednogłośnie 1 3 za-kazdąuwagę nieuwzględnionąnr 1_5 przęzWójta

podrzymała.
Następnie Rada Gminy roąatĄa uwagi ktore wptynęły * wyTĘ II wyłożenia do

Ńiń^.go .griJ" pil;.r.i" planu _ uńs 3/ od nr 6 do nr 8/ - Rada Gminy w

iło.o**ń r : źu j.ono głosnii podtrzymuje stanowisko Wojta,

Rada Gminy .,, gtóso*i11i u B żal jednogiośnie/ podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Ni >CIVZ 1ll zf1a w załącznniu,

4/ projekt uchwaĘ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzenn.go ,Ó..Ma Beczkow przedstu*il łln Jerzy Kaczmarczyk, I1ość uwag
'nieuw" 

g1 ędnionyc h pr zez Wój ta w proj ekc 
|e - 9 0,

pan Andr zej Czajanadmieni ł, ze uwagite dotyczyĘ planowanych drog w tej chwili

mieszkńcy już wiedzą o co chodzi i je wycofują,
pani Janina Rubak *i..pr".*oŃ"i.a ńady Gminy zapoznńaRadę z Pismami

panaJacentegoPedryczzam.B99zkówip.Kaletywsprawiesprzeciwu
mieszkń.o* .o ło pr*o*anej inwestycji budowy domu pogrzebowego przy

cmentarzu w Bęczkowie.
pani projett*rt poiorormowała, żę w projekcie plp" zagospodarowania jest

wznaczana sfi;fa ochronna d" ;ó; Óń"jest lałkowĘ zakazzabudowY i od 50 do

150 m od c*enń" i.rt mozliwosc iut i.j zabudowy pod warunki em, żejest sieó

wodociągowa. przewidziano w tym terenie usługi z zakresu obsługi cmentarza,

PanMirosławWaldonzapytńcozwnioskamitychosób.
Pan Wojt jest to korespondencja, wnioski złożono po terminie, na razię to jest

dopuszczenie do takiej inwest}cji, a miesz,kńcy,ru p.*"o będąPrzYchodzió w tej

sprawie.
Rada Gminy w następującym głosowaniu utrzymała wnioski Wojta ktore nie zostĄ

uwzględrriorr. * *yłizorv* Jo welądu publicnego proj9kcie planu:

_ uwaga * r nadni'* głoro*allu 9 iai}wstrzymujących podtrzymała

rozstrzygniecie uwagl przez Wójta,
_uwaga * z nadni § gioro**ń q za i 4wstrzymujących podnzymali

.o"sn"ygn ecie uwag i przezwójta,

uwaga nr 3 Rada Gminy * gło.o*aniu 10_za l przeciw i2wstrzymujących

podt 
"y-ali 

rozstrzygniecie uwagi ptzezWójta,

uwagi nr 4 i 5 _ Rada w głosow anti_tz .niT wstrzymujących PodffzYmała

rozstrzygnięcie uwagi ptzezWójta Gminy,

uwaga*o_RadaGminywgłosowaniulOzai3wsftzymujących



podtrą/m ńa rczstzygnięcie uwagt przez v,/ójta,

u*agi ff 7 i 8 Rada Gminy w głosowaniu 1l zai2 wstrzymujących

podńąmrała rozsfrzygnięcie uwagl prz;ęz Wójta,

u*ugu nr 9 radni w głosowaniu ll za,l głosie przeciw i l wstrzymującym

podnzym ali r ozstzygniecie uwagl przęz Wójta,

uwagi od nr10 do w Z}radni w głosowaniu 1I zai 2 wstrzymujących

podrzymali rozstrzygnięcie uwag ptzęz Wojta,

uwagi nr ż3 izs,uini w głosowaniu 10 zai3 wstrzymujących podtrzymali

rozsfizygnięcia uwag pr zez Wój ą
uwagl i zą i26 radniw głosowaniu 1l zai2 wsfizymujących podftzymali

rozsfizygniecie uwag pt zęz Woj ą
uwagi oó * 27 donr 33 Rada Gmrny w głosowaniu 10 zai2wsfizymujących
podtzymała stanowisko Wojta w rozstrzygnięciu uwag,

,r*ugn* 34 radni w głosowaniu 9 zai3 wstrzymujących podtrzymali

stanówisko Wójta w rozsfizygnięciu uwagi,

uwagi odnr 35 do nr 38 radni w głosow*ił 19 zai}wstrzynujących
podtrzymali stanowisko wojta w rozsfizygnięciu uwag,

o*ugu nr 39 radni w głosowaniu 8 za, 1 głos przeciw i 3 wstrzymujących _

podizymali stanowisi<o Wojta co do zgłoszonej uwagl do projektu planu,

o*ugunr 40 radni w głosowaniu 9 zai3 wsfrzymujących podtrzymali

stanówisko Wojta w rozsfizygnręciu tej uwagi,

uwagi nr 41, 4i radniw głosowaniu 10 za i Zwstrzymujących podrzymali

decyŻje Wójta w sprawie rozsftzygnięcia,

uwaga nr 43Rada Gminy w głosowaniu9 zai 1 wsfizymujący podtrzymała

aecy"z3ę wójta w sprawi e rozpatrzenia uwagi do projektu planu,

,r*ugu nr 44 zostałarozpattzona w głosowaniu9 zai 2 wsfizymujących

pozytywnie dla Wojtą
u*ugo od nr 45 do nr 61 radni w głosowaniu l0 zai1, wstrzymulącym

podti"ym alirozstrzygniecie Wójń w sprawie rozpatrzenia uwag do projektu

planu,
uwaga nr 62 roryatzona pozytywnie dla Wojta Gminy w głosowaniu 10 zaiz
wsfizymujących,
uwagi od nr 63 do nr 65 radni w głosowaniu 10 zatl wstrzymującym

podńzym a|i rozstrzygniecie Wójta w sprawie uwag,

uwagi nr 66 i 67 raŃ w głosowaniu l0 zat2 wsfiąrmujących podtrzymali

rozstzygnięcia Wójta,

urugę ń 68 radni w głosowaniu 9 zą l głosie przeciw i 2 wsfizymujących

podtirv*ali decyzję Wojta w sprawie jej rozpatzenta,

uwagl od nr 69 do nr 78 radni w głosowaniu 10 zaiż wstrzymujących

podizym ali rozstzy;gnięcia Wojta w sprawie rozpŃrzenia uwag,

uwagę nr |9radni w głosowaniu 9 zai3 wsfuzymujących podtrzymali decyzje



Wójta,
uwagi od nr 80 do nr 8}radni w głosowaniu 10 zai2 wsfrzymujących

podtrzymali rozsfizygniecie Wójta,

uwaga nr _ 83 w głosowaniu 7 za,l g}osie przeciw i 4 wsfizymujących przez

radnych została podtrymana decyzja Wojta Gminy,

uwaga nr 84 i 8j _ radni w głosowaniu 9 ni3 wstrzymujących podtrzymali

decyzje Wóją
uwaga nr 86_ radni w głosowaniu 10 zaiT głosach wsfizymujących

poairy*ali decyzję Wojta w sprawi e rozs1zygnięcia uwagi,

u*ugę 87 radni * głoro*aniu 8 za, I głosie przeciw i 2 wstrzymujących radni

podt"vmali decyzję Wojta w sprawi e rozpatrzenia uwagi,

u*ug nr 88 i qoradni w głosowaniu 10 zaiT wstrzymujących podtrzymali

decyzję Wojta w sprawie jej rozsftzygnięcia,

uwagę nr 8Ó radni w głosowaniu9 zai 3 wsfizymujących podtrzymali decyzję

Wójta w sprawie jej rozpatrzenia.
Ucńwałę * *p.ŃÓ uchwalenia miejscowęgo planu zagosp9darowania

przestrzennego sołectwa Bęczkow ńada Gminy podjęła w głosowaniu 10 zaiL
wstrzymujących.
Uchwała Nr )0V212l2010 w zaŁączeniu,

Ad.7. Pan Wojt ńozyłinformacj ę z dziŃalności w o*resie międzysesyjnym,

nadmienił, że ;chw aĘ zpopr".dniej sesji zostaĘ w tęrmini e Przekazane do słuŻb

;;r; ś{JW wydń-zarŻądzenia /do wglądu na stronie bip i sekretariacie/.

przedstawił pismo p.".*ołrika busa rńlce Kakonin o dofinansowanie kursow w dni

wolne w kwocie t.łoo ńm-cznie, musząby ó jeszcze konsultacje sam nie podpisze

umowy bo zadrogo. poinformował o prr"turgugh na m,inn budowę nowych prrnktow

świetĘch, remń drogr gmrnnej w ńajnie, odtworzenie fundamentów i Ścian w

istniejącym starym budynku OSP w Leszczcz.ynach,

ząoiłRadę 
" 
pis*ń mieszkńców Domu NauczycielazGornie w sprawie

spżeci*u organiiacjL placu zńaw dla dzieci prTy tymbudynku.,

Radni zGórnap Grzegolec i p. Kot sąoburzeni tym pism,* - j+o nauczyciele

winni zabiegaóo utwoizenie placu zabavł,a nie negować, plac zabaw dla dzieci musi

być.

Pani Anna Michalska poinformowała Radnych, że jeśli chodzi o przewoznika są

negocj acj e by kurso wń przez wszystkie Krajla
Mamy zaproszenie do Gmrny Gorno woj. podkarpackie na festyn na23 maja

,uprórr"iie do wszystkich ridnych i soĘsow, prosi o zgłaszanie chętrych na

wyjazd.
Poinformowała tak:żęo najblżs zychimprezach vkolny ch: 29 maja _ Szkoła

Podstawowa w Górnie _ 90 lecie powstania szkĄ, 30 maja festyn w Woli Jachowej

oSp organ izujei*pr."ę z okazjidnia dziecka, 1 Qzerwcaotwarcie boiska ORLI K w



Radlinie.
Nadmien Iła, żę zostaĘ złożone 3 wnioski do Urzędu Marszałkowskiego na Place

zabaww skorze szycich,krajnie iLeszczynach, jak rownież o środki dla uks i
GKS.

Ad.8 i 9. W interpelacjach głos zabra|i:

1. pani Janina Rubak zgłosiła, że zalewanyjest sufit w szkole w Gornie,

odp. Pan Wojt zna tómat dyrekcja j uż zglaszała ten problem.

2. pani Barbara Wołczyk ńoĘłainformację w sprawie nabycia mienia

komunalne go połozone go w miej scowości B ęczkow
Komisja Ńńu.y"u.yjrru RaĘGminy poinformowała Radę, że zostń

.por"Ó"ony spis in**t*yzacyjny d|adziałki nr 433 o pow. 0,2000 ha

połozonej ń *i.3r.owości Krajno Parcele / informacja w zńączeniu/.

Ad.10. po wyczerpaniu się wszrystkich punlćow porządku obrad sesji pan Jan Sikora

zamknsobrady cńerdzięstej pierwszej sesji Rady Gminy.

Na tym protokoł zakończono i podpisano,

/-
Protokojbfit
A. Furffiek
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